
PROTOKÓŁ NR LII/2022 
RADY GMINY JEŻOWE 

z dnia 11 marca 2022 r. 

z sesji 

Na podstawie § 21 Statutu Gminy Jeżowe ( Dz. U z 2018, poz.4619+) sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis przebiegu obrad oraz podejmowanych rozstrzygnięć. 

1) Otwarcie sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan M. Koc otworzył LII sesję i powitał zebranych radnych oraz 
zaproszonych gości. 

2) Sprawdzenie obecności i sprawdzenie prawomocności obrad. 

- w obradach uczestniczyli: Wójt Gminy Jeżowe Pan M. Stępak, Zastępca Wójta Gminy Pan M. 
Wasyliszyn, Skarbnik gminy Pan W. Łach, radca Prawny T. Kida, radni oraz sołtysi Gminy Jeżowe. 
W obradach uczestniczyło 13 radnych. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad ( 
zał nr 1) 

3) Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

- Porządek obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Nie było żadnych uwag do przedstawionego 
porządku obrad. Porządek obrad został poddany pod głosowanie. Głosowało 13 radnych. porządek obrad 
został przyjęty jednogłośnie( zał nr 2) 

4) Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji. 

- protokół został wyłożony w biurze rady gminy oraz ogłoszony na Bip jeżowe. nie było uwag do 
protokołu. Protokół został przyjęty. 

5) Informacja o pracy Wójta Gminy za okres miedzy sesjami. 

- Informacje przedstawił Wójt gminy Pan M. Stępak i stanowi ona załącznik do protokołu ( zał nr 3) 
Ponadto Wójt gminy przedstawił zebranym  działania podejmowane  przez Gminę Jeżowe w związku 
z wybuchem wojny w Ukrainie. 

6) Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres miedzy sesjami. 

- W okresie miedzy sesjami obradowały: w dniu 11.03.2022 Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Promocji Gminy. W dniu 28.02.2022 Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami  bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt  na terenie Gminy Jeżowe na rok 2022 (LII/335/22) 

- Projekt uchwały został odczytany. Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały. 

- Komisja Rolnictwa wydała pozytywną opinię do przedstawionego projektu uchwały. 

- Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Obecnych 14 radnych. W głosowaniu uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 4) 

8) Podjęcie uchwały  w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia  handlu w piątki i soboty  przez 
rolników i ich domowników  oraz uchwalenia  regulaminu handlu  w piątki i soboty  przez rolników 
i ich domowników na wyznaczonych miejscach ( LII/336/22) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Komisja Rolnictwa wydała do projektu uchwały pozytywną opinię. 

- Radny A. kołodziej zapytał czy pobieranie opłat od handlujących rolników tak jak to jest robione 
w dzień targowy. 
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- Radca Prawny wyjaśnił, że uchwała dotyczy tylko rolników tzn ubezpieczonych w KRUS. Nie będą oni 
ponosić żadnych opłat z tytułu sprzedaży  na placu targowym. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Glosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 5) 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości 
Jeżowe na rzecz Gminy Jeżowe ( LII/337/22) 

- po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego 
projektu uchwały. 

- Rady Józef Głuszak podziękował za przygotowanie projektu uchwały. Przyjęcie jej poprawi przede 
wszystkim bezpieczeństwo w Sołectwie Jeżowe Podgórze. 

- wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 6) 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości  położonej w miejscowości 
Krzywdy na rzecz gminy Jeżowe ( LII/338/22) 

- Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały a następnie zarządził dyskusję nad nią. 

- Rady R. Łyko podziękował za przygotowany projekt  uchwały. Nabycie działki spowoduje połączenie 
drogi gminnej z droga powiatową. Będzie to z korzyścią dla mieszkańców. 

- Radny E. Ciak stwierdził, że to dobrze, że powstają drogi ale również byłoby dobrze aby część środków 
na tę inwestycję  była zabezpieczona w funduszu sołeckim. 

- Radny R. Łyko odparł, że fundusz sołecki Krzywd jest w prawie 100 % wykorzystywany na inwestycje. 

- Sołtys Sołectwa Krzywdy H. Cyrana dodał, że  co roku środki z funduszu sołeckiego SA przeznaczane 
na remonty dróg lub zakup działek. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie ( zał nr 7) 

11) Podjęcie uchwały w sprawie  ustanowienia Programu Osłonowego " Korpus Wsparcia Seniorów na 
rok 2022" ( LII/339/22) 

- projekt uchwały został odczytany. 

- Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Jeżowem Pani M. Bolka przedstawiła założenia programu. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusje nad przedstawionym projektem uchwały. Wobec braku 
uwag przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 
8) 

12) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Jeżowe na rok 2022r ( LII/340/22) 

- projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jeżowe pan W. Łach. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Komisja Budżetowa wydała pozytywną opinię do przedstawionego projektu uchwały. 

- Radny M. Bajek zapytał o zakup energii. domy Kultury Świetlice będą zwolnione z opłat takich jak 
płaca przedsiębiorstwa. Czy gmina wystąpiła o zwolnienie z takich opłat. 

- Skarbnik Gminy odparł, że gmina wystąpiła o obniżenie stawek ale na ten moment musimy realizować 
rachunki z podniesionymi kwotami. Nie wiadomo również jak sytuacja się rozwinie. Jeśli zostaną środki 
to pozostaną one w budżecie. 

- Wójt gminy dodał, ze termin składania wniosków minął 15 marca i takie wnioski gmina złożyła. 

- wobec braku dalszych pytań przystąpiono do glosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta (zał nr 9) 

13)  Wolne wnioski i zapytania. 

- Radny B. Bednarz poinformował, że Komisja Rolnictwa 20.03. udaje się na targi rolnicze do Kielc. Są 
jeszcze wolne miejsca, można się zgłaszać. 
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- Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo z Komendy Powiatowej w Nisku z podziękowaniami za 
udzielenie wsparcia na zakup pojazdu dla policji. 

- Radny J. Głuszak zapytał o mostki  po stronie południowej przy drodze serwisowej drogi S19. A także 
o budowę chodnika przy drodze gminnej w kierunku oczyszczalni tzw drodze Jańcowej. To inwestycja 
z Funduszu Dróg Samorządowych. Projekt na chodnik został zmieniony. Jest on budowany przy 
krawędzi jezdni a nie jak to było wcześniej planowane 3m od krawędzi jezdni. Jako radny i sołtys tego 
nie akceptuje. Zapytał dlaczego ten projekt został zmieniony. 

- Radny E. Ciak zwrócił się prośba o zaproszenie osoby, która udzieli konkretnych informacji nt. 
przebudowy i modernizacji drogi 861. Mieszkańcy chcą konkretnych i rzetelnych informacji na temat   
zniszczonej nawierzchnie drogi. Droga Wojewódzka to nie jest sprawa samorządu. Mieszkańcy  są 
mocno podenerwowani. 

- Przewodniczący Rady Gminy odparł, że całość tej drogi  wymaga napraw. dobrze, że radny wywołuje 
ten problem. Razem z wójtem będziemy  działać w tej sprawie. 

- Radny J. Szewc zwrócił się z apelem w imieniu mieszkańców Poddaństwa o zamontowanie progów 
zwalniających na drodze koło cmentarza. Chodzi o zwiększenie bezpieczeństwa mieszkańców. 

- Wójt gminy M. Stępak poinformował  radnych w sprawie projektowania budynku wielofunkcyjnego 
dedykowanego GCK, Dziennego Domu Pobytu i Samorządowej Szkole Muzycznej. Będziemy sięgać po 
biuro projektowe, które przygotuje specyfikację do przetargu. ponadto Dyrektor GCK złożył wniosek  do 
Ministerstwa Kultury na dofinansowanie do  kosztów wykonania dokumentacji. W pierwszym etapie 
niewiele zabrakło do otrzymania dofinansowania. Dyrektor GCK złożył odwołanie i czekamy na 
rozstrzygnięcie. Jeżeli chodzi o zjazdy z S19.to kilka takich zjazdów nie było wykonanych. Obecnie 
zostały one już wykonane. Zgłoszone został również braki w zjazdach po stronie południowej drogi 
serwisowej do drogi s19. Wystąpiliśmy z pismem i Wykonawca wyjaśnił, że zjazdy wszystkich do 
działek zostały wykonane. Jeżeli jeszcze są jakieś przypadki braku zjazdów to wójt poprosił o zgłoszenie 
tego i będą podejmowane działania w celu ich wykonania. W sprawie budowy chodnika. Przetarg odbył 
się w ubiegłym roku. Były przygotowywane koncepcje i jedna z nich przewidywała obejście, które 
trzeba było rozważyć i pochylić się nad wieloma aspektami technicznymi. Dotyczą one wszystkich 
uczestników drogi. propozycje i rozwiązania obejmuje mieszkańców jak również przedsiębiorstwo, które 
tam działa. Droga i projekt, który został zrobiony oraz zgłoszenie jest wykonany zgodnie z dokumentacją 
obowiązującą. Bezpieczeństwo pieszych, odprowadzenie wód z drogi jest zabezpieczone. W sprawie 
zapraszania osób odpowiedzialnych  za drogi z Województwa  na sesję to z takim zaproszeniem 
występowaliśmy. Nikt nigdy się nie pojawił. Możemy przyjąć  metodologię zapraszania na każdą sesje 
osób z Województwa odpowiedzialnych za drogi. niestety pismo, które  wystosował Marszałek 
Województwa w sprawie naszej drogi nie pozostawia wiele złudzeń. Na 15.03. marca jest umówione 
spotkanie z Burmistrzem Bojanowa, Marszałkiem Pilchem oraz inicjatorem tego spotkania Starostą 
Niżańskim. Mamy nadzieję na konkretne działania w tej sprawie. To, że droga jest w fatalnym stanie to 
wiemy. Zarząd Dróg wojewódzkich też o tym wie. Kolejny etap dokumentacji na ścieżkę rowerowo- 
pieszą jest  po sprawdzeniu. Czekamy na decyzje ZRID. Jeżeli chodzi o drogę na Poddaństwie to  należy 
powiadamiać policje gdy dochodzi do dewastacji. Wniosek na te drogę składaliśmy do Programu Dróg 
Samorządowych. wniosek jest wysoko na liście rezerwowej. Obecnie jednak nie wiadomo jak będzie 
z realizacją  projektów ze względu na wzrost cen. Gmina złożyła kolejny wniosek To Polskiego Ładu. 
Największa inwestycja w nim jest budowa ścieżki rowerowo pieszej na ok.5 milionów. Wszystko zależy 
od tego co będzie się działo. Musimy panować. wnioski składamy, wierząc, że będą realizowane. 

- Radny J. Głuszak powrócił do sprawy budowy chodnika przy drodze Jańcowej. Nie satysfakcjonuje go 
odpowiedź Wójta Gminy. Jeszcze można zmienić projekt tylko trzeba dobrej woli. 

- Wójt Gminy odparł, że jest tylko jeden projekt, który jest realizowany. Jest on bardzo dobry i spełnia 
wszystkie wymogi bezpieczeństwa.Wójt złożył życzenia Sołtysom Gminy Jeżowe z okazji Dnia Sołtysa. 

14) Zamkniecie obrad. 

- Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął LII sesję Rady Gminy 
Jeżowe. 
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- Protokołowała; Renata Krawiec 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Marian Koc 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “LII sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 14 radnych, 
natomiast 1 radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Henryk Olko  
12.Jacek Puzio  
13.Józef Szewc  
14.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
1.Grażyna Szostecka  
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Gmina Jeżowe Numer załącznika  
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “LII sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 14 radnych, 
natomiast 1 radnych było nieobecnych.  
 
Szczegóły obecności radnych podczas sesji przedstawia poniższa 
tabela. 
 

Imię i nazwisko radnego 
Data i godzina 

logowania 
Data i godzina 
wylogowania 

1. Mirosław Bajek  11.03.2022 10:18:21  

2. Bogdan Bednarz  11.03.2022 10:03:34  
3. Krzysztof Borek  11.03.2022 10:03:41  
4. Eugeniusz Ciak  11.03.2022 10:03:43  
5. Barbara Fusiek  11.03.2022 10:03:36  
6. Józef Głuszak  11.03.2022 10:03:39  
7. Edward Koc  11.03.2022 10:03:48  
8. Marian Koc  11.03.2022 10:03:37  
9. Andrzej Kołodziej  11.03.2022 10:03:47  

10. Roman Łyko  11.03.2022 10:03:49  
11. Henryk Olko  11.03.2022 10:03:32  
12. Jacek Puzio  11.03.2022 10:03:35  
13. Józef Szewc  11.03.2022 10:03:32  
14. Grażyna Szostecka    
15. Bogdan Świątek  11.03.2022 10:03:43  
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 11.03.2022 10:06:29 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Bogdan Bednarz      BRAK 
2. Krzysztof Borek        
3. Eugeniusz Ciak        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LII/335/22 “Uchwała ws sprawie przyjęcia Programu 
opieki nad zwierzętami    bezdomnymi oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt   na trenie Gminy Jeżowe na rok 2022” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 11.03.2022 10:35:16 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 5 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LII/336/22 “ Uchwała w sprawie wyznaczenia miejsc 
do prowadzenia  handlu w piątki i soboty  oraz uchwalenia 
regulaminu handlu  w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników  na wyznaczonych miejscach” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 11.03.2022 10:40:52 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: 95221C7D-CC46-41B6-B373-518EA34200CB. Ogłoszony Strona 5



 

Gmina Jeżowe Numer załącznika 6 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LII/337/22 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody  na 
nabycie nieruchomości  położonych w miejscowości Jeżowe   na rzecz 
Gminy Jeżowe ” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem 
za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 11.03.2022 10:44:31 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LII/338/22 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody   na 
nabycie nieruchomości położonej w miejscowości   Krzywdy na rzecz 
Gminy Jeżowe” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem 
za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 11.03.2022 10:51:05 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LII/339/22 “Uchwała w sprawie ustanowienia  
programu osłonowego   " Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 11.03.2022 11:18:01 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 9 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LII/340/22 “Uchwała w sprawie dokonania zmian w 
budżecie gminy Jeżowe    na rok 2022” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 11.03.2022 11:37:46 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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